
 

 

Skolebestyrelsesmøde d. 12/4-2021 kl. 19-21 via TEAMS 

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

 

Ref.: Godkendt 

 

19.05-

19.20 

2 Timefordelingsplan 2021/22 

- Præsentation af timefordelingsplan for kommende skoleår. 

Dvs. hvilke timetal skal fagene på de enkelte klasser have.  

-  

Ref.: Timefordelingsplanen er baggrunden for planlægning af 

kommende års skolearbejde.  

Som udgangspunkt laves der ikke meget om ift sidste år.  

Fordybelsesdage fortsættes på baggrund af positiv feedback fra 

både personale og børn.  

FUN-fag og kor fortsættes. 

 

Vi har ansøgt om at nedsætte det ugentlige timetal med med to 

lektioner i indskolingen – og ca to timer på mellemtrinnet.  

Det er i støbeskeen, at den omlagte tid føres tilbage til klasserne i 

form af lærertid til skemalagte elevsamtaler i alle klasser. Den 

endelig form meldes ud lidt senere.  

 

Ekstra resurser bruges i musik, hvor der er delehold med dansk, 

håndværk/design og madkundskab, hvor tre lærere har to klasser, 

FUNfag og kor tager også ekstra resurser.  

 

TS/alle 

19.20-

19.40 

3 Verdensmålsarbejdet 

- Hvor er vi henne og hvad har vi gang i? 

Ref.: Trods nedlukning sker der noget. Vi bliver kontaktet af andre 

instanser, der er interesseret i vores arbejde og erfaringer.  Senest 

PPR i Vejle, der gerne vil være verdensmålscertificeret. 

 

Tine viste et PowerPoint, der fortæller sammenhængen mellem 

vores dagligdag, vores læringskurs og verdensmålene.  

Arbejdet med verdensmålene understøtter vores daglige arbejde i 

forhold til de opmærksomheder og fokuspunkter vi har.  

 

TS/JH 

Deltagere: Ruth Lunde Andersen, Line Meilandt Langdal Nielsen, Karin 

Bank Lindberg, Jens Erik Kristoffersen, Jacob Lind Hjorth, 

Lars Roger Jensen, Lise Nexø, Delia Petersen, Gry Elikofer, 

Jesper Dalkjær Hansen, Tine Sax 

Afbud: Delia 

Mødeleder: Tine 

Referent: Jesper 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 



 

 

Der arbejdes løbende med at opdatere handleplanerne, så vi 

dokumenterer, at vi stadig arbejder med de vi sagde vi ville – og 

det der opstår undervejs.   

 

Der har været samarbejde om biodiversitet med Hakkehuset og 

naturvejledere fra Aqua 

 

6. klasse har samarbejde med Biblioteket og Blå Kors om et 

danskforløb om menneskers skæbner.  

 

Der blev lavet Skolernes Motionsdag med ”Verdensmål i 

bevægelse”. 

 

Fremadrettet:  

Deltagelse i Uddannelsesdebatten.dk. Tine deltager sammen med 

medarbejdere som paneldeltager på konferencen. 

 

Området foran skolen skal gøres vildere i samarbejde med Gjern 

Natur og teknisk Service   

 

Arrangement for hele personalet Kjeld Fredens ”Læring med 

kroppen forrest” og muligvis Suna Christensen ”Bæredygtig 

undervisning”. 

 

19.40-

20.10 

 Vi hilser på skolens nye medarbejdere 

- René, Torben, Karen og Solveig logger ind i mødet og hilser 

på 

 

Ref.:  

Torben: Jeg har været på skolen i ca. et halvt år. Jeg føler mig 

rigtig godt tilpas og er kommet forrygende fra start. Er blevet 

taget godt imod af kolleger, forældre og børn.  

Har tolv års erfaring som pædagog – også et år som 

børnehaveleder – men det er hos børnene, jeg trives bedst.  

Fritidsbladet er også Torbens fortjeneste, og det bliver taget godt i 

mod blandt forældrene.  

 

Karen: Jeg er havnet i et rigtig godt team omkring 1. klasse.  

Jeg har været lærer i 20 år. På Buskelundskolen. Er gift og har 4 

børn i alderen 6-17 år.  

Jeg har mest været på mellemtrinnet, men det er rigtig rart at 

komme i indskolingen.  

Skoleudvikling har fyldt meget i mit arbejdsliv, og jeg har nydt at 

være med til at udvikle min tidligere arbejdsplads – og jeg håber 

at bringe mine erfaringer med til Gjern.  

Det er dejligt at være på en lille skole.  

 

Solveig: Jeg kender skolen rigtig godt fra lokalområdet. Jeg har 

selv gået her – og har også haft mine børn her.  

Jeg har arbejdet 16 år på Kjellerup skole, men blev nødt til at søge 

stillingen, da den bød sig. Jeg har i længere tid haft en drøm om 

en mindre skole og mere nærhed – og det har jeg fået på Gjern.  

På trods af Corona, har både børn og kolleger taget godt imod 

mig.  

Dejligt med involvering i beslutningsprocesser. Det er nemmere i 

RC, 

TK, 

KH,  

SP 



 

 

små enheder.  

Vi bor i Skannerup, og har stadig yngste barn på Gjern skole.  

 

Rene:  

Det har været en fantastisk start. En dejlig måde kollegerne har 

taget imod mig på.  

Jeg er i team med Birte, og hun har været rigtig god til hjælpe mig 

tilrette. Jeg laver morgensamling i klassen, hvor vi samles om 

alverdens ting.  

Også ros til ledelsen for deres måde at tage imod mig på.  

Dejligt at møde forældrene også.  

Jeg bor i Voel, er gift og har tre piger. Har arbejdet på Voel skole 

siden 2008 og er uddannet idrætspædagog. Jeg vil gerne 

bevægelse og naturen. 

 

Det var rigtig rart at have besøg på mødet. Tine sluttede af med at 

udtrykke glæde ved ansættelserne, og stolthed over, at Gjern 

Skole kan tiltrække så gode folk.  

 

20.10-

20.30 

4 Sidste nyt fra skole og SFO – herunder corona-situationen (O) 

 

Ref.:  

Teamdannelse til kommende skoleår blev gennemgået. 
 

Der kommer to nye elever til 4. klasse på mandag.  

 

Samarbejde med Fårvang: Der er blevet lavet en rigtig fin film fra 

Fårvang skole, om hvordan skolen er, om valgfag og gode råd fra 

nuværende 7. klasses elever.  

Ruth: Jeg har set filmen, og det var virkelig godt. Måske skal den 

sendes ud til flere end kun 6. klasse.  

 

Link til filmen her:  

https://www.youtube.com/watch?v=8TokJKnIzh0 

 

 

Ift corona er der ny bekendtgørelse på vej 

Ikke nødundervisning, men omlagt undervisning. Altså vi skal så 

vidt muligt leve op til normalt timetal og faglighed.  

Det betyder, at vi forventeligt inden så længe kommer tilbage til 

normalt skema.  

 

Personaletrivslen tilgodeses med personalearrangement i juni 

(fodboldgolf), ”tæl-skridt-kampagnen” mv.  

 

Jens Erik: Ift økonomi og de ekstra udgifter til corona, hvordan 

står skolen?  

Tine: Skoler der har overført mere end 5% af oprindeligt budget 

samlet risikerer at skulle aflevere den sidste del af overskuddet. 

Det kan koste os penge i et år, der af forskellige årsager 

driftsmæssigt giver et underskud. Det har vi naturligvis gjort 

opmærksom på, men vi må se, hvordan det lander.  

 

TS/JH 

20.30-

20.40 

5 Evt.: 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=8TokJKnIzh0


 

 

Ref.: 

    

    

    

 

 


